

万向球无动力滚道（减速机装配检测线，箱体包装输送线）

产品名称	万向球无动力滚道（减速机装配检测线，箱体包装输送线）
公司名称	南京宁科自动化设备有限责任公司
价格	.00/个
规格参数	类型:专机设备 品牌:NINCO 型号:可定制
公司地址	南京市建邺区双闸街道江南村
联系电话	86 025 87771159/86750549 13705166394

产品详情

类型	专机设备	品牌	NINCO
型号	可定制	输送能力	3-50 (t/h)
功率	1-100 (KW)	输送距离	1-15 (m)
外形尺寸	可定制 (m)	适用领域	减速机，箱体输送

产品展示：

（万向球台无动力滚道输送线）

名称	规格	用途	品牌	联系人	电话	传真	备注
万向球无动力滚道	可根据客户要求定制	包装、输送	ninco	张本艳	025-86750549 -802	025-52738980	

企业形象：

南京韩天自动化设备有限公司由原南京宁科自动化设备有限责任公司更名而来，地处江苏省南京市江宁开发区，地理条件优越，交通极为便捷。占地面积约20多亩，固定资产约2000万元，现有职工50-100人，其中各类专业技术人员10人，高级职称3人。

nanjinghantian automation equipment co., ltd. by former nanjing ningke automation equipment co., ltd, is located in jiangsu province name of nanjing jiangning development zone, the geographical condition is superior, the traffic is

very convenient. covering an area of about 20 acres, fixed assets of about 20 million yuan, existing staff of 50 to 100 people, including 10 specialized technical personnel, senior title 3.

公司拥有良好的生产环境和先进的生产设备，技术力量雄厚，计算机在管理和设计中得到广泛应用。

the company has good production environment and advanced production equipment, strong technical force, in management and design of computer used widely.

本公司承制的项目总体造型美观、布局合理、结构工艺先进、质量可靠、深受用户的信赖，并得到同行的一致赞誉。我公司拥有良好的售后服务体系及充足的配件，为客户解决一切后顾之忧。

our company adopted project overall modelling beautiful, rational layout, structure advanced technology, reliable quality, trusted by the customers, and get the colleague"s unanimous acclaim. my company has a good after-sales service system and plenty of accessories for our clients, solve all the trouble back at home.

本公司的其他网址：<http://www.cnninco.cn/>

<http://www.hantianchina.com/>